
Research Study - A2J Barriers Faced by Francophones with Disabilities 

ABLE2 is currently recruiting participants for a research study they are conducting regarding access 
to justice barriers faced by francophones with disabilities.  

ABLE2 is a charitable organization that empowers individuals with disabilities to lead fulfilling lives 
by supporting them with programs, services, and resources.  

ABLE2 acknowledges that people with disabilities face many barriers to their full participation in 
society, including stigma, discrimination, poverty, exclusion from employment, and inequities in the 
education, health care, and legal systems.   

If you have clients, colleagues, or anyone in your broader network, who might be well-placed to 
participate in ABLE2’s research study, we encourage you to share information about the 
study.  Those who wish to participate can do so by contacting the lead researcher at 
dhelmke@able2.org. Participation can be done in the form of an online survey, or a phone 
interview.  

 

Étude de recherche – Obstacles rencontrés par les francophones vivant avec des handicaps 
au niveau de la justice  

 ABLE2 recrute actuellement des participants pour une étude de recherche menée sur les 
obstacles à l’accès à la justice rencontrés par les francophones vivant avec des incapacités. 

ABLE2 est un organisme de bienfaisance qui permet aux personnes vivant avec des handicaps de 
mener une vie épanouissante en les soutenant par le biais de programmes, de services et de 
ressources. 

ABLE2 reconnaît que les personnes vivant avec des handicaps font face à de nombreux obstacles à 
leur pleine participation dans la société, notamment la stigmatisation, la discrimination, la 
pauvreté, l’exclusion de l’emploi, ainsi que les inégalités dans les systèmes éducatif, de santé et 
judiciaire.  

 Nous vous encourageons à partager l’information de cette étude à vos collègues et à votre réseau 
élargi. Les personnes souhaitant y participer peuvent le faire en contactant le chercheur principal à 
l’adresse dhelmke@able2.org. La participation peut se faire sous la forme d’un sondage en ligne ou 
d’une entrevue téléphonique.  
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